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Ad.1. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka otworzyła  

IX Sesję Rady Powiatu Karkonoskiego. Przewodnicząca stwierdziła na podstawie listy 

obecności, że w sesji uczestniczy 13. radnych, zatem rada posiada zdolność uchwałodawczą 

wymaganą art. 13 ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym. Posiedzenie jest prawomocne 

i rada może podejmować prawomocne decyzje. Lista obecności stanowi załącznik 

nr 1. do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka, przywitała radnych, Starostę 

oraz pozostałych Członków Zarządu, a także  uczniów i dyrektorów szkół ponadpodstawowych 

Powiatu Karkonoskiego. 

  

Obsługę prawną sesji zapewniła radca prawny Angela Mruk-Nowak. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka, poinformowała o obowiązku 

stosowania przez Starostwo Powiatowe w Jeleniej Górze przepisów Rozporządzenia Ogólnego 

Parlamentu Europejskiego w sprawie Ochrony Osób Fizycznych i zwróciła się do radnych, aby 

w swoich wystąpieniach nie ujawniali danych osobowych osób, do których rozporządzenie ma 

zastosowanie. 

 

Ad.2. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka poinformowała, że sesja została 

zwołana na podstawie art. 15 ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka poinformowała, że                           

w ustawowym terminie przekazany został radnym porządek obrad wraz z materiałami na sesję 

i zwróciła się do radnych z pytaniem, czy do przedstawionego porządku obrad są  wnioski lub 

uwagi. Brak wniosków i uwag. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że porządek obrad został przyjęty.  

  

Porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad.  

3. Wręczenie Nagród Starosty Karkonoskiego oraz stypendium Rady Powiatu Karkono-

skiego na rok szkolny 2024/2025.   

4. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr LXVII/464/2024 Rady Powiatu Karkono-

skiego z dnia 27 lutego 2024 r. r. w sprawie określenia zadań finansowanych ze środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2024 r. 

DRUK NR IX/1/2024 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian wieloletniej prognozie finansowej powiatu karkono-

skiego. 

DRUK NR IX/2/2024 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu karkonoskiego na 2024 rok. 

DRUK NR IX/3/2024 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego we 

Wrocławiu skargi Gminy Mysłakowice na uchwałę Rady Powiatu Karkonoskiego             

nr VI/51/2024 z dnia  26 września 2024 r. w sprawie pozbawienia drogi powiatowej          

nr 2752D położonej w miejscowościach Karpniki, Krogulec, Bukowiec, Kostrzyca ka-

tegorii drogi powiatowej. 

DRUK NR IX/4/2024 

8.  Zatwierdzenie protokołów z VII i VIII Sesji Rady Powiatu Karkonoskiego. 

9. Sprawozdanie  Starosty  Karkonoskiego  z  prac  Zarządu  w  okresie międzysesyjnym. 

10. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady oraz Przewodniczących Komisji           

      z działalności w okresie międzysesyjnym. 

11. Interpelacje i zapytania. 

12. Wnioski i oświadczenia radnych.  

13. Sprawy różne. 

14. Zamknięcie sesji. 

 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 2. do niniejszego protokołu.  

 

Ad.3. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji        

punktu 3. porządku obrad - Wręczenie Nagród Starosty Karkonoskiego oraz stypendium Rady 

Powiatu Karkonoskiego na rok szkolny 2024/2025. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego oraz Starosta Karkonoski wręczyli nagrodę 

Starosty Karkonoskiego oraz stypendia Rady Powiatu Karkonoskiego na rok szkolny 

2024/2025. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego zamknęła pkt 3. porządku obrad. 

 

Ad.4. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji        

punktu 4. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę                                 

Nr LXVII/464/2024 Rady Powiatu Karkonoskiego z dnia 27 lutego 2024 r. r. w sprawie 

określenia zadań finansowanych ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2024 r. 

  

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Ewelina Wójcik przedstawiła projekt 

uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii komisji na temat projektu uchwały: 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodnicząca Komisji Julia Maczek         

poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodnicząca Komisji Agnieszka Bojko poinformowała, że 

opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka otworzyła dyskusję. 
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W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego 

Edyta Bielecka poddała pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej uchwałę                                 

Nr LXVII/464/2024 Rady Powiatu Karkonoskiego z dnia 27 lutego 2024 r. r. w sprawie 

określenia zadań finansowanych ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2024 r. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą programu eSesja umożliwiającego sporządzenie                         

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 14. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  14 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego zamknęła pkt 4. porządku obrad. 

 

Ad.5. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji        

punktu 5. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie zmian wieloletniej 

prognozy finansowej powiatu karkonoskiego. 

 

Skarbnik Powiatu Karkonoskiego Małgorzata Jarosz-Nowosielska przedstawiła projekt 

uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii komisji na temat projektu uchwały: 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodnicząca Komisji Julia Maczek 

poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka otworzyła dyskusję. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego 

Edyta Bielecka poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian wieloletniej 

prognozy finansowej powiatu karkonoskiego. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą programu eSesja umożliwiającego sporządzenie                         

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 14. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  12 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymały się -    2 osoby. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego zamknęła pkt 5. porządku obrad. 
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Ad.6. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji        

punktu 6. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały  w sprawie zmian w budżecie powiatu 

karkonoskiego na 2024 rok. 

 

Skarbnik Powiatu Karkonoskiego Małgorzata Jarosz-Nowosielska przedstawiła projekt 

uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii komisji na temat projektu uchwały: 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodnicząca Komisji Julia Maczek         

poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji                

Artur Górnicki poinformował, że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodnicząca Komisji Agnieszka Bojko poinformowała, że 

opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka otworzyła dyskusję. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego 

Edyta Bielecka poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian  w budżecie powiatu 

karkonoskiego na 2024 rok. 

  

W głosowaniu jawnym, za pomocą programu eSesja umożliwiającego sporządzenie                         

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 15. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  12 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymały się -    3 osoby. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego zamknęła pkt 6. porządku obrad. 

 

Ad.7. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji        

punktu 7. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały  w sprawie przekazania do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego we Wrocławiu skargi Gminy Mysłakowice na 

uchwałę Rady Powiatu Karkonoskiego nr VI/51/2024 z dnia  26 września 2024 r. w sprawie 

pozbawienia drogi powiatowej nr 2752D położonej w miejscowościach Karpniki, Krogulec, 

Bukowiec, Kostrzyca kategorii drogi powiatowej. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Agnieszka Lemiszewska przedstawiła 

projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii komisji na temat projektu uchwały: 
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- Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – Przewodnicząca Komisji Agnieszka Lemiszewska         

poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna, 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka otworzyła dyskusję. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego 

Edyta Bielecka poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przekazania do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego we Wrocławiu skargi Gminy Mysłakowice na 

uchwałę Rady Powiatu Karkonoskiego nr VI/51/2024 z dnia  26 września 2024 r. w sprawie 

pozbawienia drogi powiatowej nr 2752D położonej w miejscowościach Karpniki, Krogulec, 

Bukowiec, Kostrzyca kategorii drogi powiatowej. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą programu eSesja umożliwiającego sporządzenie                         

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 14. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  14 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego zamknęła pkt 7. porządku obrad. 

 

Ad.8. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji punktu 

8. porządku obrad, dotyczącego zatwierdzenia protokołu z VII sesji Rady Powiatu 

Karkonoskiego. 

 

Przewodnicząca zwróciła się do radnych z pytaniem, czy są wnioski formalne do protokołu             

z VII Sesji Rady Powiatu Karkonoskiego. Wobec braku wniosków poddała pod głosowanie 

przedstawiony protokół. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą programu eSesja umożliwiającego sporządzenie                         

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 15. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  15 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że protokół z VII Sesji Rady Powiatu Karkonoskiego został 

przyjęty. Protokół z VII Sesji Rady Powiatu Karkonoskiego stanowi załącznik nr 7 do 

niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca zwróciła się do radnych z pytaniem, czy są wnioski formalne do protokołu             

z VIII Sesji Rady Powiatu Karkonoskiego.  
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Radna Julia Maczek zwróciła uwagę, że w protokole z VIII sesji wskazano, iż Komisja 

Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu w okresie międzysesyjnym spotkała się dwa razy,                 

a prawidłowo powinno być, że komisja spotkała się jeden raz.  

 

Przewodnicząca Rady  zwróciła uwagę, że w okresie dwóch sesji Rady Powiatu, komisja 

spotkała się dwukrotnie. Jest to jednak element nieistotny dla przyjęcia protokołu z VIII sesji        

i poprosiła, aby uwagi do protokołu były zgłaszane po opublikowaniu materiałów na sesję.   

 

Wobec braku innych wniosków i uwag poddała pod głosowanie przedstawiony protokół. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą programu eSesja umożliwiającego sporządzenie                         

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 15. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  15 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że protokół z VIII Sesji Rady Powiatu Karkonoskiego został 

przyjęty. Protokół z VIII Sesji Rady Powiatu Karkonoskiego stanowi załącznik nr 8 do 

niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego zamknęła pkt 8. porządku obrad.  

 

Ad.9. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji punktu 

9. porządku obrad, dotyczącego sprawozdania Starosty Karkonoskiego z prac Zarządu Powiatu 

Karkonoskiego w okresie międzysesyjnym.  

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski przedstawił sprawozdanie z działalności Zarządu 

Powiatu Karkonoskiego w okresie międzysesyjnym. Uzupełniając sprawozdanie 

poinformował, że: 

 

- powiat ogłosił postępowanie o zamówienie publiczne na remont drogi nr 366. 

Najkorzystniejsza oferta złożona w tym postępowaniu opiewa na kwotę ponad 51 milionów zł. 

Obecnie trwa weryfikacja dokumentów złożonych przez wykonawcę.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka poinformowała o możliwości 

zadawania pytań do przedstawionego przez Starostę sprawozdania.  

 

Radna Agnieszka Lemiszewska zwróciła uwagę, iż od punktu 25 sprawozdania pojawiły się 

informacje o podpisaniu umów dotyczących zimowego utrzymania dróg na terenie powiatu. 

Poprosiła o wyjaśnienie kwestii związanych ze świadczeniem usługi w ramach tych 

porozumień. 

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski poinformował, że powiat podpisał z Gminą 

Mysłakowice porozumienie, w ramach którego gmina przeprowadza przetarg na usługę 
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zimowego utrzymania dróg gminnych i powiatowych. Realizacja zadania polega na tym, że  

występuje jeden operator usługi, a powiat ponosi koszty utrzymania dróg powiatowych na 

terenie gminy. Dodał, że z praktycznego punktu widzenia takie rozwiązanie jest korzystne, 

gdyż jednakowy standard utrzymania dróg jest na drogach gminnych, jak i powiatowych bez 

względu na to, kto jest właścicielem drogi. Podobne porozumienie zostało podpisane z Gminą 

Podgórzyn i Starą Kamienicą. W Gminie Podgórzyn zostało unieważnione postępowanie 

przetargowe ze względu na rażąco niską cenę zastosowaną przez Wykonawcę. Wykonawca 

złożył w tym zakresie wyjaśnienia, które nie zostały uwzględnione. Pozostałe gminy Powiatu 

Karkonoskiego nie wyraziły chęci zawarcia podobnego porozumienia.  

 

Radna Kinga Nowak zwróciła się z pytaniem, czy Gmina Podgórzyn odmówiła podpisania 

porozumienia z powiatem na usługę zimowego utrzymania dróg. 

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski poinformował, że powiat zaproponował zawarcie 

porozumienia w sprawie zimowego utrzymania dróg wszystkim gminom w powiecie. Gmina 

Podgórzyn nie wyraziła zainteresowania zawarciem porozumienia.  

 

Radna Kinga Nowak zwróciła się z pytaniem, w jakim terminie przewidywane jest 

rozstrzygnięcie przetargu w sprawie usługi zimowego utrzymania dróg w Podgórzynie.  

 

Wicestarosta Karkonoski Mirosław Górecki poinformował, że w dniu dzisiejszym będą 

przeprowadzone negocjacje z wykonawcami, którzy zamierzają realizować zadania w Gminie 

Podgórzyn i w mieście Kowary. W Gminie Podgórzyn uzgodniono kwotę 213.000 zł.  

 

Radny Jarosław Kotliński zwrócił się z pytaniem dotyczącym pozytywnie rozpatrzonych przez 

Zarząd Powiatu wniosków. We wniosku radnego Artura Smolarka dotyczącego drogi 

Dziwiszów-Płoszczyna znajduje się stwierdzenie, że „wyraża się zgodę” bez wskazania 

informacji o wysokości środków na to zadanie. Wniosek radnego Zbigniewa Piątka i radnej 

Rady Miejskiej w Kowarach został złożony razem, czy to oznacza, że Gmina Kowary będzie 

współuczestniczyć w budowie przejścia dla pieszych w Krzaczynie – Gmina Kowary.    

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski poinformował, że odnośnie wniosku radnego 

Artura Smolarka, Zarząd Powiatu pozytywnie zaakceptował potrzebę realizacji tejże 

inwestycji. Jednak powiat na chwilę obecną nie był wstanie zabezpieczyć środków na ten cel. 

Dodał, że Zarząd Powiatu zamierza w przyszłym roku złożyć wnioski do rządowych funduszy 

bądź unijnych lub transgranicznych i pozyskać zewnętrzne środki, wówczas powiat 

zabezpieczy wkład własny. Odpowiadając na drugie pytanie poinformował, że wspólny 

wniosek radnej z Kowar i radnego powiatowego dotyczy budowy przejścia dla pieszych               

w Krzaczynie – Gmina Kowary i zabezpieczenia środków w budżecie powiatu na rok 2025.          

W tym celu powiat zamierza skorzystać ze środków rządowych dedykowanych rokrocznie na 

ten cel. 

 

Radny Jarosław Kotliński zwrócił się z pytaniem, czy zadanie związane z budową przejścia dla 

pieszych nie należałoby uwzględnić w rozstrzyganym obecnie postępowaniu przetargowym na 

remont drogi nr 366.  

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski stwierdził, że nie można tego zadania uwzględnić, 

gdyż powiat otrzymał środki na remont drogi nr 366 w ściśle opisanym wcześniej zakresie. 

Oznacza to, że powiat jest zobowiązany do wyremontowania i odtworzenia stanu, który na tej 

drodze istnieje. A zatem nie ma możliwości budowania rond i innych obiektów inżynieryjnych 



9 

 

w przebiegi tej drogi, co nie oznacza, że powiat nie będzie poszukiwał innych możliwości 

finansowania budowy przejścia dla pieszych w Krzaczynie – Gmina Kowary.  

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Rady Powiatu 

Karkonoskiego zamknęła pkt 9. porządku obrad. 

Sprawozdanie Starosty Karkonoskiego stanowi załącznik nr 9. do niniejszego protokołu. 

 

Ad.10. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji punktu 

10. porządku obrad, dotyczącego sprawozdania Przewodniczącej Rady oraz przewodniczących 

komisji z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka poprosiła przewodniczących 

komisji o sprawozdania z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

- Komisja Rewizyjna – Przewodniczący Komisji Zbigniew Piątek poinformował, że komisja 

odbyła jedno posiedzenie na którym były omawiane tematy na dzisiejszą sesję,  

- Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – Przewodnicząca Komisji Agnieszka Lemiszewska 

poinformowała, że komisja odbyła jedno posiedzenie na którym były omawiane tematy na 

dzisiejszą sesję, 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodnicząca Komisji Julia Maczek 

poinformowała, że komisja odbyła jedno posiedzenie na którym były omawiane tematy na 

dzisiejszą sesję, 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodnicząca Komisji Agnieszka Bojko poinformowała, że 

Komisja odbyła jedno posiedzenie na którym były omawiane tematy na dzisiejszą sesję, 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji Artur 

Górnicki poinformował, że Komisja odbyła jedno posiedzenie na którym były omawiane 

tematy na dzisiejszą sesję.  

 - Komisja Turystyki, Sportu i Promocji Powiatu – Przewodnicząca Komisji Kinga Nowak 

poinformowała, że komisja odbyła jedno posiedzenie na którym były omawiane tematy na 

dzisiejszą sesję.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka poinformowała, że w okresie 

międzysesyjnym wykonywała czynności związane z przygotowaniem obecnej sesji rady.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka poinformowała o możliwości 

zadawania pytań do przedstawionych sprawozdań Przewodniczącej Rady Powiatu oraz 

Przewodniczących Komisji. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego 

zamknęła pkt 10. porządku obrad. 

 

Ad.11. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji punktu 

11. porządku obrad – Interpelacja i zapytania.  

 

Radna Julia Maczek poinformowała o uszkodzonej drodze nr DP2763D w Starej Kamienicy. 

Uszkodzenie polega na oderwaniu się barierki od asfaltu. Również most w ciągu tej samej drogi 
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został w wyniku powodzi poważnie uszkodzony. Poprosiła o udostępnienie protokołów 

dotyczących stwierdzonych szkód popowodziowych na terenie Gminy Stara Kamienica. 

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski poinformował, że w dniu wczorajszym wszystkie 

protokoły popowodziowe dotyczące powiatu zostały przekazane do Urzędu Wojewódzkiego. 

Straty popowodziowe na terenie powiatu wynoszą ponad 150 milionów zł. Protokoły są 

dostępne i poprosił radną, aby zwróciła się na piśmie  o udostępnienie tych protokołów.  

 

Radna Agnieszka Lemiszewska wyraziła zadowolenie z deklaracji powiatu w sprawie 

utworzenia przejścia dla pieszych w Ścięgnach. Stwierdziła, że jest to bardzo ważne 

przedsięwzięcie z uwagi na olbrzymie natężenie ruchu w związku z uruchomieniem drogi S3. 

Zwróciła się również z prośbą o naprawienie barierek ochronnych na tym odcinku drogi.  

 

Wobec braku dalszych zgłoszeń Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego zamknęła      

pkt 11. porządku obrad. 

 

Ad.12. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji punktu 

12. porządku obrad – Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka 

zamknęła pkt 12. porządku obrad. 

 

Ad.13. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji punktu 

13. porządku obrad – Sprawy różne. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka poinformowała, że najbliższa  

sesja odbędzie się 30 grudnia 2024 r., a następnie przedstawiła tematy przyszłej sesji. 

 

Ad.14. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka zamknęła IX Sesję Rady 

Powiatu Karkonoskiego o godzinie 1049. 

 
Protokołował: 

Krzysztof Woźniak 

 

Przewodnicząca Rady 

      Edyta Bielecka 
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